
Politieke Avond 
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Agenda 

• Quiz: Wat weten wij van Badhoevedorp? 

• Enquete: 11 vragen voor de politieke partijen 

• Intermezzo: Verzamelen van vragen 

• Zeepkist: De partijen reageren 

• Einde avond 22:00 



Enquete 
Reactie van politiek partijen op 11 vragen 

Huidige coalitie: VVD, PVDA, D66, HAP 



De A9 is nu omgelegd,  in maart 2019 is de sloop gereed. De 
plannen zijn na 2008 vanwege toenmalige economische 
omstandigheden  ingrijpend gewijzigd. De last die op het dorp is 
gelegd, is vergroot terwijl de kwaliteit onder druk staat 
(bijvoorbeeld groen naar Park21). Is het redelijk dat 
Badhoevedorp als enige de tegenvallers van de A9 draagt?  



 Nee 91% 
 Evaluatie 
 Niet afwentelen op 

1 kern 
 Alle inwoners van de 

Haarlemmermeer 



In de plannen voor de inrichting van het dorp ná de omlegging 
staat dat er buurtparken komen plus een fijnmazig netwerk van 
wandelroutes (Groenstructuurplan).  Moet het 
Groenstructuurplan gewoon worden uitgevoerd zoals het is 
vastgesteld?  



 Ja 89% 
 Voldoen aan groen 

norm, wel 
participatie 

 Voldoen aan de 
eisen van deze tijd 



Schiphol is een bedrijf in de gemeente Haarlemmermeer. Moet 
Schiphol samen met de gemeente werken aan het vergroenen van 
de omgeving als maatregel tegen (ultra)fijnstof en (grond)geluid?  



 Ja 90% 
 Grond geluid dus 

groene barrière 
 Bedrijf is 

verantwoordelijk 



Moet de gemeente experimenten gaan doen met openbaar 
vervoer in en rond  Badhoevedorp zodat voorzieningen en haltes 
beter bereikbaar zijn?  



 Ja 67% 
 Lokaal busje / 

testfase 
 Integrale visie (fiets 

& OV central) 
 Verantwoordelijkheid 

vervoersregio, wel 
pijnpunten 
aankaarten 



Vereniging Dorpsraad Badhoevedorp wil graag een open gesprek 
met de gemeente over  hun initiatief voor een dorps brede 
omgevingsvisie voor de toekomst. De gemeente reageert hier 
vooralsnog niet  op.  Moet de gemeente het gesprek met de VDB  
aangaan?  



 Ja 100% 
 Gemeente moet in 

gesprek blijven 
 Pro-participatie 



Het huidige concept DSO Centrum blijft in kwaliteit (duurzaam, 
hoogbouw, bereikbaarheid) ver achter bij wat in deze gemeente 
verwacht mag worden. Moet er ruimte komen voor alternatieve 
ontwerpen?  



 Ja 78% 
 Alternatieven moeten 

mogelijk zijn 
 Participatie niet goed 

gelopen, alternatief 
met meer draagvlak 

 Via concept 
DSO/globaal plan 



Bewoners willen graag op een duurzaam - samen met bewoners 
ontworpen - dorpsplein, liefst op korte termijn.  Moet de 
gemeente zorgen dat dit geen sluitstuk wordt door nu al 
budgetten vast te stellen en dit in te passen in het ontwerp?  



 Ja 55% 
 Compact plein, behoud 

& uitbreiding groen 
 Geen sluitstuk, wel 

financiele kaders 
 Niet uitstellen, eerst 

plan dan budget 



Bewoners vragen om de openstelling van enkele uren 
hulpsecretarie. De gemeente vindt dat te duur,  maar wil geen 
onderbouwing geven van de werkelijke kosten daarvoor.  Moet er 
een serieuze businesscase komen voor een hulpsecretarie met 
beperkte openstelling in Badhoevedorp? 



 Ja 60% 
 Als behoefte, dan niet 

kostendekkend 
 Niet kosten –effectief 
 Onderzoek naar 

mobiele hulp voor 
meerdere kernen 



De schoolzones in Badhoevedorp zijn ingericht voor 
bereikbaarheid met de auto. Daardoor komen (bak-)fietsers en 
voetgangers in de knel.  Moeten de schoolzones in Badhoevedorp 
aangepast worden voor fietsers en voetgangers?  



 Ja 100% 
 Bewegen, veiligheid 
 Fietsers en 

voetgangers als 
uitgangspunt 



De gemeente heeft de VDB uitgesloten van het participatie-
systeem. Over wat de gemeente de VDB verwijt, zijn van te voren 
geen afspraken gemaakt. Vindt u partij dat de gemeente zo om 
kan gaan met de samenwerking en participatie? 



 Nee 100% 
 Altijd in gesprek 

blijven 
 Nee, maar er zijn 

grenzen 
 Voer een herstel 

gesprek en dan verder 
 Respectvol 



Bewoners willen graag weer een middelbare school in 
Badhoevedorp. De gemeente gaat dit de komende jaren 
“monitoren”.  Intussen wordt Badhoevedorp volgebouwd.  Moet 
er dan niet een plek voor een eventuele toekomstige middelbare 
school worden gereserveerd in Badhoevedorp? 



 Nee 60% 
 Onvoldoende animo 

van scholen 
 Ja, want groei 
 Nee, maar wel in 

gesprek blijven 



Intermezzo 
Schrijf je vraag op 

En eventueel aan wie / welke partij je de vraag wil stellen 

Zet je naam er op 

 



De Zeepkist 


